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本公司之股份數目 佔已發行股本百分率

Number of Shares Percentage to the
名稱 Name of the Company issued share capital

%

中國中信集團公司 CITIC Group 632,066,285 28.826

中信（香港集團）有限公司（「中信香港」） CITIC Hong Kong (Holdings) Limited (‘CITIC HK’) 632,066,285 28.826

Heedon Corporation Heedon Corporation 498,424,285 22.731

Honpville Corporation Honpville Corporation 310,988,221 14.183

2.本公司之購股權
本公司各董事持有之購股權權益（被界定為沒

有上市之實貨交易股票衍生產品）於上文購股

權計劃一節內予以詳盡披露。

除上文所披露者外，在二零零五年六月三十

日，本公司各董事概無在本公司或其相聯法

團之股份、相關股份或債券中擁有、被認為

擁有、或視作擁有根據證券及期貨條例第XV

部所界定之任何權益或淡倉，又或擁有、被

認為擁有或視作擁有必須記錄在本公司根據

證券及期貨條例第352條須予保存之登記名冊

內之任何權益，又或擁有、被認為擁有或視

作擁有根據上市規則所載上市公司董事進行

證券交易的標準守則而必須通知本公司及聯

交所之任何權益。

主要股東

在二零零五年六月三十日，根據證券及期貨

條例第336條須予保存之股份及淡倉登記名冊

內記錄，主要股東（本公司董事或其各自相聯

人士除外）在本公司股份之權益如下：

2. Share Options in the Company
The interests of the Directors in the share options (being regarded as

unlisted physically settled equity derivatives) of the Company are stated 

in detail in the preceding section of Share Option Plan.

Save as disclosed above, as at 30 June 2005, none of the Directors of the

Company had nor were they taken to or deemed to have, under Part XV of

the sfo, any interests or short positions in the shares, underlying shares or

debentures of the Company or its associated corporations or any interests

which are required to be entered into the register kept by the Company

pursuant to section 352 of the sfo or any interests which are required to

be notified to the Company and the Stock Exchange pursuant to the

Model Code for Securities Transactions by Directors of Listed Companies

in the Listing Rules.

Substantial Shareholders
As at 30 June 2005, the interests of the substantial shareholders, other than

the Directors of the Company or their respective associate(s), in the shares

of the Company as recorded in the register of interests in shares and short

positions required to be kept under section 336 of the sfo were as follows:
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法定披露 Statutory Disclosure

中信香港透過下列全資附屬公司，間接成為本

公司之主要股東：

本公司之股份數目 佔已發行股本百分率

Number of Shares Percentage to the
中信香港之附屬公司名稱 Name of Subsidiary Companies of CITIC HK of the Company issued share capital

%

Affluence Limited Affluence Limited 43,266,000 1.973

Winton Corp. Winton Corp. 30,718,000 1.401

Westminster Investment Inc. Westminster Investment Inc. 101,960,000 4.650

Jetway Corp. Jetway Corp. 22,500,000 1.026

Cordia Corporation Cordia Corporation 32,258,064 1.471

Honpville Corporation Honpville Corporation 310,988,221 14.183

Hainsworth Limited Hainsworth Limited 80,376,000 3.666

Southpoint Enterprises Inc. Southpoint Enterprises Inc. 10,000,000 0.456

Affluence Limited、 Winton Corp.、

Westminster Investment Inc.、 Jetway

Corp.、 Cordia Corporation、 Honpville

Corporation、 Hainsworth Limited及

Southpoint Enterprises Inc.分別實益持有本

公司之股份。因此，Honpville Corporation

亦為本公司之主要股東。

中國中信集團公司為中信香港之直接控股

公司。中信香港為Heedon Corporation、

Hainsworth Limited、Affluence Limited及

Barnsley Investments Limited之直接控股公

司。Heedon Corporation為Winton Corp.、

Westminster Investment Inc.、 Jetway

Corp.、Kotron Company Ltd.及Honpville

C or p or at ion之直接控股公司；Kot ron

Company Ltd.為 Cordia Corporation之直

接控股公司。Barnsley Investments Limited

為 Southpoint Enterprises Inc.之直接控股

公司。因此，中國中信集團公司在本公司之權

益，與中信香港在本公司之權益重疊。

Each of Affluence Limited, Winton Corp., Westminster Investment Inc.,

Jetway Corp., Cordia Corporation, Honpville Corporation, Hainsworth

Limited and Southpoint Enterprises Inc. holds the shares of the Company

beneficially. Accordingly, Honpville Corporation is a substantial

shareholder of the Company.

CITIC Group is the direct holding company of CITIC hk. CITIC hk is the

direct holding company of Heedon Corporation, Hainsworth Limited,

Affluence Limited and Barnsley Investments Limited. Heedon Corporation

is the direct holding company of Winton Corp., Westminster Investment

Inc., Jetway Corp., Kotron Company Ltd. and Honpville Corporation and

Kotron Company Ltd. is the direct holding company of Cordia

Corporation. Barnsley Investments Limited is the direct holding company

of Southpoint Enterprises Inc. Accordingly, the interests of CITIC Group in

the Company duplicate the interests of CITIC hk in the Company. The

interests of CITIC hk in the Company duplicate the interests in the

Company of all its direct and indirect subsidiary companies as described

above. The interests of Heedon Corporation in the Company duplicate the

interests in the Company of all its direct and indirect subsidiary

CITIC hk is a substantial shareholder of the Company indirectly through

the following wholly owned subsidiary companies:



57

中信香港在本公司之權益，與上述全部由其直

接及間接擁有之附屬公司在本公司之權益重

疊。Heedon Corporation在本公司之權益，

與上述全部由其直接及間接擁有之附屬公司在

本公司之權益重疊。Barnsley Investments

Limited在本公司之權益，與上述由其直接擁

有之附屬公司在本公司之權益重疊。Kotron

Company Ltd.在本公司之權益，與上述由其

直接擁有之附屬公司在本公司之權益重疊。

股本

本公司並無於期內贖回其任何股份。本公司或

其任何附屬公司亦無於期內購回或出售本公司

任何股份。

companies as described above. The interests of Barnsley Investments

Limited in the Company duplicate the interests in the Company of its

direct subsidiary company as described above and the interests of Kotron

Company Ltd. in the Company duplicate the interests in the Company of

its direct subsidiary company as described above.

Share Capital
The Company has not redeemed any of its shares during the period.

Neither the Company nor any of its subsidiary companies has purchased

or sold any of the Company’s shares during the period.


